
Bestyrelsesmøde d. 2. april 2022 

Tilstede: Henrik, Jan, Kaj, Lars og Susanne 

Referent: Susanne 

Konstituering af bestyrelsen 

Henrik - formand 

Lars – næstformand 

Jan – kasserer 

Kaj – veje og stier 

Susanne – sekretær 

Økonomi - Jan 

Regnskabet blev gennemgået og godkendt. 

Veje, stier og beplantning – Kaj 

Stien mellem Duevænget/Fasanvænget og Duevænget/Nordmarken mangler grus. 

Der skal igen opsættes stolper og hegn ved stien Duevænget/Nordmarken ud mod 

Falenvej, da der bliver gået i beplantningen.  

Legepladser (Bord-/bænksæt rapport) 

Der er nogle bord-/bænksæt der trænger til udskiftning. Vi tjekker priser. Der skal 

skiftes nogle brædder på legepladserne – og nyt faldsand.  

Udestående 

Intet 

Eventuelt 

Det blev foreslået at der opsættes nogle stolper ved de stier der ligger sådan, at 

gæsterne kan være i tvivl om, det er en sti man må gå på. På stolperne skal der være 

et skilt med et gå/cykel symbol. 

 


